

2019年7月23日

## 滙豐就偽冒電子郵件發表聲明

香港上海滙豐銀行有限公司提示客戶慎防偽冒本行發出的電子郵件。

滙豐在此提醒客戶，本行與該偽冒電子郵件沒有任何聯繫。以下為有關電子郵件的截圖：

偽冒郵件

On 7/22/2019 13:17, HSBC <hsbchk.social@hsbc.com.hk> wrote:

### Inward Payment Notification.

Dear [REDACTED]

We would like to notify you that the following payment has been credited to your account:

Type: Telegraphic Transfer / MT-103  
As of: 2019-07-22 18:30  
Credit Amount: USD42,950.00  
Paying Bank: [REDACTED]  
Reference Number: [REDACTED]  
Remittance SWIFT conveyed below:

Disclaimer: HSBC will not request customers to input personal information through e-mail. To learn more about online security, please visit the HSBC Group online security section of our website.

<http://www.business.hsbc.com.hk>

免責聲明：滙豐不會透過電郵要求客戶提供個人資料。想了解更多有關網上保安的資訊，請參看滙豐網上保安資訊網頁 <http://www.business.hsbc.com.hk>

免责声明：汇丰不会透过电邮要求客户提供个人资料。想了解更多有关网上保安的资讯，请参看汇丰网上保安资讯网页 <http://www.business.hsbc.com.hk>

\*\*\*\*\*  
This e-mail is confidential. It may also be legally privileged.  
If you are not the addressee you may not copy, forward, disclose or use any part of it. If you have received this message in error, please delete it and all copies from your system and notify the sender immediately by return e-mail.  
Internet communications cannot be guaranteed to be timely, secure, error or virus-free. The sender does not accept liability for any errors or omissions.  
\*\*\*\*\*

"SAVE PAPER - THINK BEFORE YOU PRINT!"

客戶如有懷疑，請致電滙豐工商金融服務熱線 2748 8288，亦可以直接報警。

完 / 更多

**編輯垂注：**

**香港上海滙豐銀行有限公司**

香港上海滙豐銀行有限公司是滙豐集團的始創成員，集團透過旗下四大環球業務，包括零售銀行及財富管理、工商金融、環球銀行及資本市場，以及環球私人銀行提供服務，業務遍布歐洲、亞洲、北美洲、拉丁美洲及中東和北非 66 個國家及地區，為全球客戶服務。於 2019 年 3 月 31 日，滙豐的資產達 26,590 億美元，是全球規模最大的銀行和金融服務機構之一。

全文完